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8. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 31.7.2017  
 
 
 
Tomko: 
Čo sa stalo s detským ihriskom, kde sa presunulo a v akom stave sa nachádza. 
 
PhDr. Čižmár: 
Otázka detského ihriska, bola riešená s obyvateľmi tejto časti, boli pozvaní na stretnutie, kde 
mali možnosť sa vyjadriť k možným alternatívam umiestnenia. Vybrali si, väčšina si vybrala 
miesto s ktorým zase nesúhlasí bezprostredný sused a z toho dôvodu sme informovali 
obyvateľov aj príslušného suseda, že sa bude musieť umiestniť toto ihrisko v iných 
provizórnych podmienkach, resp. bude sa hľadať možno miesto aj mimo priamo centrálnej 
časti Paričova. Keďže narážame tam neustále na problém, kde ľudia majú výhrady voči 
umiestneniu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


